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 از صالحى اميرى تا كفاشيان و هاشمى 

شطرنج وزارت ورزش در انتخابات كميته ملى المپيك
هفته هجدهم ليگ برتر فوتبال

آزمون سخت شفر در تبريز 1110

خط حادثه

اقدام وحشيانه ناپدرى 31 ساله با 
كودك 7 ساله

ركنــا: جــك جونيــور 31 ســاله كــه اهــل 
شــهر«هيلزبورگ» ايالت فلوريداست، به جرم قتل 
عمد فرزند خوانده اش با قرار وثيقه 870 هزار دلارى 
راهى زندان شــد. اطلاعات پليس نشان مى دهد كه 
ناپدرى جنايتكار همزمان با شب كريسمس دستگير 
شده است. اودربازجويى ها به ضرب و شتم فرزند 7 
ساله همســرش اعتراف كرده وگفته درتلاش براى 

تربيت وى بوده كه اين اتفاق افتاده است.

پزشك دلسوز چينى به خاطر 
خستگى كارى جان باخت

رســانه ها: يك 
دلســوز  پزشــك 
چينــى بــه خاطر 
خســتگى در حين 
مراقبت از بيمار جان 

خود را از دست داد.
«ژائو بيانشــيانگ» 
43 ساله، تمام سعى 

خود را براى نجات بيمارش انجام داده و 18 ســاعت 
بدون اســتراحت بربالين او حضور داشــت. اما هرگز 
تصور نمى كرد اين از خودگذشــتگى به قيمت جانش 

تمام شود.
به گفتــه متخصصان اين پزشــك دلســوز به دليل 
خونريزى مغزى در بيمارستان استان شانشى واقع در 

شمال غربى چين جان سپرده است.
به گفته پرستاران پزشك قبل از مرگش از بيمار خود 
و دخترش بازديد كرده و پرسيده «مادر حالت چطور 

است؟»

زن اهوازى زنده زنده در آتش 
سوخت

خط قرمز: يــك زن اهوازى در جريــان حريق منزل 
مسكونى اش، زنده زنده در آتش سوخت.

معاون عمليات سازمان آتش نشانى و خدمات ايمنى 
شهردارى اهواز در اين باره گفت: اين آتش سوزى در 
ساعت 2:29   بامداد ديروز در طبقه پنجم يك مجتمع 

مسكونى در منطقه كوى ملت اهواز رخ داد. 
محمود روز بهانى افزود: براى مهار آتش هفت خودرو 

آتش نشانى به محل حادثه اعزام شدند. 
وى با اشاره به اينكه دليل وقوع اين حادثه هنوز مشخص 
نشده اســت، ادامه داد: در اين حادثه ساكنان مجتمع 
تخليه شــدند و از ســرايت آتش به ســاير واحدهاى 
مسكونى جلوگيرى شــد اما واحدى كه دچار حريق 

شده بود، صد درصد در آتش سوخت.

مرد همسركش از قصاص رهايى يافت
خط قرمز: مردي كه همســرش را ابتدا با كابل خفه كــرده و با زدن رگ 
دست هايش، سعي كرده بود صحنه ســازي كند و جسد همسرش را در 
خيابان رها كرده بود تا كســي از ماجرا با خبر نشود، پس از جلب رضايت 
اولياى دم و رهايى از قصاص، صبح ديروز از جنبه عمومى جرم محاكمه شد.
دى ماه سال 93 در پى كشف جسد زن 20 ســاله به نام نرگس، بازپرس 
كشيك قتل شهرستان پاكدشــت ورامين، در محل حادثه حضور يافت و 
همراه كارآگاهان جنايى تحقيقات براى شناسايى خانواده اين زن آغاز شد.
يك روز بعد از اين ماجرا، شوهر مقتول به اداره آگاهى رفت و از ناپديد 
شــدن همســرش خبر داد. ولى كارآگاهان به خود او ظنين شــدند. 
بنابراين فريبرز 22 ساله تحت بازجويى هاى فنى مأموران اداره آگاهى 
قرار گرفت و سرانجام پرده از راز جنايتش برداشت و گفت: شب حادثه 
نرگس مى خواست براى پيدا كردن مادر گم  شده اش از خانه بيرون برود 
كه من مانع شدم چون ديروقت بود. به خاطر همين موضوع با هم درگير 
شديم و درحالى كه بشــدت عصبانى بودم، موهايش را گرفتم، او را به 
سمت ميز كامپيوتر كشــاندم و كابل كامپيوتر را دور گردنش پيچيدم. 
بعد جسدش را به داخل حمام كشاندم و رهايش كردم. ولى بعد از چند 
دقيقه صداى ناله اش را شــنيدم و سراغش رفتم و طورى صحنه سازى 
كردم كه انگار همسرم خودكشى كرده اســت. ساعتى بعد كه برگشتم 
جسد نرگس را داخل كيسه گونى گذاشــتم و آن را مخفيانه در سطل 

زباله سر خيابان انداختم.
اين مرد در جلسه دادگاه به رياست قاضى قربانزاده و مستشارى قاضي ملكى 
و غفارى محاكمه شد. در ابتداى جلسه نماينده دادستان متن كيفرخواست 
عليه متهم را بيان كرد و براى فريبرز به اتهام قتل عمد خواستار اشد مجازات 
شد.سپس پدرزنش خواستار قصاص دامادش شــد و گفت: ناجوانمردانه 

دخترم را كشته است و بايد قصاص شود.
با اين وجود پرونده با توجه به اينكه قاتل توانسته بود رضايت اولياي دم را 
بگيرد به شعبه دهم دادگاه كيفري فرســتاده شد تا از بابت جنبه عمومي 
جرم محاكمه شود. او وقتي در جايگاه قرار گرفت، مدعي شد كه چون به 
زنش شك داشته، مرتكب چنين قتلي شده است. در نهايت قضات وارد شور 

شدند تا براي سرنوشت متهم تصميم گيري كنند.

ترس و وحشت 4 ساعته كودك 4ساله در 
عمق جنگل هاى كهور

خط قرمز: رئيس جمعيت هلال احمر ريگان، جزئيات گم شدن كودك 
4 ساله در جنگل هاى كهور اين شهرستان را تشريح كرد.

عارف افزود: در پى تماس اهالى روستاى جنگل آباد اين شهرستان مبنى 
بر اين كه كودك چهار ســاله اى در اين روستا مفقود شده است، بلافاصله 
جست وجوى تيم هاى امدادى آغاز شد. وى گفت: نجاتگران جمعيت هلال 
احمر كودك چهارساله مفقود شده را با 9 كيلومتر پياده  روى در عمليات 
جســت وجو و نجات در عمق جنگل هاى كهور ريگان پيدا كردند. وى با 
اشاره به حضور 6 نفر از پرسنل و نجاتگران در اين عمليات افزود: نيروهاى 
امدادى در پى رديابى كودك مفقود شــده پس از9 كيلومتر پياده روى از 
جنگل هاى كهور و منطقه صعب العبور و بعد از چهارساعت عمليات جست 
وجو و نجات اين كودك را پيدا كردند. وى خاطرنشان كرد: عيسى، كودك 
چهارساله بيش از 9 كيلومتر از محل حضور خانواده اش دور شده بود كه با 
توجه به شرايط جوى و سرماى هوا و تاريكى شبانه، به شدت دچار ترس 

و وحشت شده بود.
اين كودك سرانجام توســط امدادگران پيدا شد و بعد از درمان و اقدامات 

اوليه پزشكى در كمال صحت و سلامت به آغوش خانواده اش بازگشت.

خط بين الملل

خط  خبر

يك 
دلســوز  پزشــك 
چينــى بــه خاطر 
خســتگى در حين 
مراقبت از بيمار جان 

«ژائو بيانشــيانگ» 

خط قرمز - ليلا طاهرى: مادر سنگدلى كه 
براى انتقام از همســر سابقش، نقشه ربودن 
فرزندش از خانه را طراحى و اجرا كرده بود، 

سرانجام شناسايى و نقشه اش برملا شد.
23 آذرماه گذشته از طريق مركز فوريت هاى 
پليســى 110، ربودن پســرى 18 ساله به 
كلانترى 125 يوســف آباد تهران اعلام شد 
و درپى آن به دســتور بازپرس شعبه چهارم 
دادسراى ناحيه 27 تهران، پرونده در اختيار 
اداره يازدهــم پليس آگاهــى تهران بزرگ 

قرار گرفت.
مادر فرد ربوده شده با حضور در پليس آگاهى 
به كارآگاهان گفت: داخل خانه در حال نگاه 
كردن فيلم بودم و پسرم (اميرعلى) نيز داخل 
اتاق خوابش در حال اســتراحت بود كه در 
همين زمان با باز شــدن در خانه، دو نفر با 
صورت پوشيده وارد خانه شدند. مرا گرفتند 
و دست و پايم را بستند؛ اين دو نفر در ادامه 
به سراغ پسرم در داخل اتاق خواب رفتند و 
پس از مجروح كردن او با چاقو و در حالى كه 
به علت خونريزى شــديد بيهوش شده بود، 
وى را داخل پتو قرار داده و با خودشان بردند.
اين زن در همان تحقيقــات اوليه صراحتا، 
عنوان داشت كه ربوده شدن پسرش توسط 
همسر سابقش انجام شــده است. با معرفى 
همسر سابق شاكى به عنوان يكى از مظنونين 
پرونده، كارآگاهان به تحقيق از وى پرداخته 
و با توجه به دلايل و مستندات بدست آمده، 
اطمينان پيدا كردند كه همســر سابق او به 
هيچ عنوان در ربوده شدن پسرش دخالتى 

نداشته است.
كارآگاهان اداره يازدهم پليس آگاهى كه در 

تحقيقات پليسى به 
برخــى تناقضات در 
اظهارات مادر پســر 
ربوده شــده رسيده 
بودنــد، در ادامــه 
تحقيقات خود موفق 
به شناسايى شخصى 
به نام ناصر 42 ساله 
شــدند كه از مدتى 
پيش با شاكى آشنا 

شده بود.
ناصــر بــه عنــوان 
راننده مســافركش 
در منطقه باغستان 
كرج شناســايى و 6 

روز بعد دستگيرشــد. او در همان تحقيقات 
اوليه اعتراف كرد كه پيشــنهاد ربوده شدن 
«اميرعلى»توسط مادرش مطرح شده و او نيز 

صرفاً به واسطه  اصرار 
مادرِ اميرعلى، موضوع 
آدم ربايــى را با فرد 
ديگرى به نام مجيد 
كه از فروشــندگان 
در  موادمخــدر 
كرج اســت، مطرح 
كــرده و نهايتــا آدم 
ربايى توســط ســه 
دوســتان  از  تــن 
مجيد (خريــداران 
موادمخــدر) انجام 

شده است.
با اعتراف صريح ناصر، 
دســتگيرى (ثمانه)

مادر 46 ســاله اميرعلى، در دستوركار قرار 
گرفت و كارآگاهان اطلاع پيــدا كردند كه 
او براى پيگيرى پرونده  ربوده شدن پسرش 

به دادسراى ناحيه 27 تهران رفته است كه 
بلافاصله موضوع اعترافات ناصر به بازپرس 
پرونده اعلام و ثمانه نيز در همان شعبه چهارم 

بازپرسى بازداشت شد.
تنها با گذشت دو روز از زمان دستگيرى ثمانه 
و ناصر، اميرعلى نيز توســط ربايندگان رها 
مى شود تا شايد با اين ترفند، مانع از تعقيب و 

دستگيرى خود توسط پليس شوند.
در ادامه با شناسايى ناصر 23 ساله به عنوان 
يكى از فروشندگان موادمخدر در شهرستان 
كرج، كارآگاهان اداره يازدهم پليس آگاهى 
با اخد نيابت قضايى به اين شهرستان اعزام 
شــده و روز سه شــنبه موفق به دستگيرى 

وى شدند.
«ناصر» در همان تحقيقات اوليه به طراحى 
آدم ربايى و پيشنهاد آن به سه تن از مصرف 
كننــدگان موادمخــدر در ازاى دريافت دو 
ميليون تومــان اعتراف كرد. با شناســايى 
حميدرضا، ســيف االله و عباسعلى، (هر سه 
نفر 18 ساله) به عنوان ديگر متهمان پرونده 
آدم ربايى، مخفيگاه آن ها در منطقه باغستان 
و همچنين يك قهوه خانه در منطقه تفريحى 
آتشگاه شناســايى و هر سه نفرشان طى دو 
عمليات جداگانه دستگير و به اداره يازدهم 

پليس آگاهى تهران بزرگ منتقل شدند.
سرهنگ حميدرضا ياراحمـدى، سرپرست 
پليــس آگاهى تهران بــزرگ، در اين باره 
گفت: متهمان پس از دستگيرى، با صدور 
قرار قانونى از سوى بازپرس پرونده و براى 
انجام تحقيقات تكميلــى در اختيار اداره 
يازدهم پليس آگاهى تهــران بزرگ قرار 

گرفته اند.

خط قرمز: كميسيون 5 نفره پزشكى قانونى، صحت و سلامت 
روانى قاتل ابوالفضل 11 ساله را اعلام كرد. 

به گزارش خبرنگار ما، شامگاه 17 شهريور ماه گذشته ماموران 
اداره 11 پليس آگاهى تهران در جريان ناپديد شدن پسر بچه 
11 ســاله اى به نام ابوالفضل در منطقه گمــرك تهران قرار 
گرفتند و خيلى زود تيم هاى پليسى براى پيدا كردن اين پسر 

وارد عمل شدند.
همزمان با تحقيقات پليســى، عكس ابوالفضــل در فضاى 
مجازى منتشر شد تا شايد كسى سرنخى از او داشته باشد و 
تجسس هاى پليسى ادامه داشت تا اينكه پسر جوانى كه در 
نزديكى خانه پدر ابوالفضل زندگى مى كرد، به عنوان مظنون 
اصلى در ماجراى ناپديد شدن پسر بچه 11 ساله دستگير شد.
على 22 ســاله ابتدا خود را بى گناه مى دانست اما وقتى در 
تناقض گويى هايش گرفتار شــد پــرده از جنايت هولناكى 

برداشت و به قتل ابوالفضل اعتراف كرد.

او به ماموران گفت: ابوالفضل را به بهانه نشان دادن كبوترهايم 
به داخل خانه كشــاندم و قصد آزار و اذيت او را داشــتم كه 
مقاومت كرد و به ناچار او را با ضربات چاقو به قتل رســاندم و 
سپس براى پنهان ماندن اين جنايت، از برادرم كمك خواستم 
و همراه او جسد ابوالفضل را به بيابان هاى جاده قديم قم برده 

و در آنجا رها كرديم.
على در اعترافاتش ادامه داد: در دوران كودكى مرد جوانى در 
پارك مرا آزار و اذيت كــرد و از آن روز به بعد اين موضوع مرا 

آزار مى داد. مدتى بود ابوالفضل را داخل پارك در حال بازى 
مى ديدم تا اينكه روز حادثه تصميم گرفتم او را به قتل برسانم 

تا به سرنوشت من گرفتار نشود.
همزمان با ادامه تحقيقات، پزشكى قانونى اعلام كرد كه متهم 
داراى سلامت روحى و روانى است، اما على به نظريه پزشكى 

قانونى اعتراض كرد.
بدين ترتيب متهم براى معاينه و مشخص شدن صحت روحى 
و روانى اش در اختياركميسيون سه نفره پزشكى قانونى قرار 
گرفت كه در نهايت كميسيون سه نفره پزشكى قانونى صحت 

روحى و روانى متهم را در هنگام قتل تأييد كرد.
عامل جنايت به اين نظريه اعتراض زد و بازپرس دشــتبان 
دســتور داد تا متهم براى بررســى هاى بيشــتر در اختيار 

كميسيون 5 نفره پزشكى قانونى قرار گيرد.
بنا به اين گزارش، صبح ديروز كميســيون 5 نفره هم صحت 

روحى و روانى على 22 ساله را در هنگام قتل تاييد كردند.

اعتراف معتادان به آدم ربايى به خاطر دو ميليون تومان

تحقيقات پليسى به 
برخــى تناقضات در 
اظهارات مادر پســر 
ربوده شــده رسيده 
بودنــد، در ادامــه 
تحقيقات خود موفق 
به شناسايى شخصى 
 ساله 
شــدند كه از مدتى 
پيش با شاكى آشنا 

ناصــر بــه عنــوان 
راننده مســافركش 
در منطقه باغستان 

گفت وگو  با مرد شماره يك يووه

بوفون: هرگز سراغ 
مربيگرى نمى روم

در گفت و گو با قدس

پروين: خيالم از پرسپوليس
 راحت است

خط و نشان كاپيتان سابق آبى ها

نكونام: استقلال را 
11محروم مى كنم 1010

قاتل وحشى پسر 11 ساله تهرانى ديوانه نيست 



در گفت و گو با قدس

پروين: خيالم از پرسپوليس  راحت است
 فوتبال  حميد رضا عرب  على پروين عصرسه 
شــنبه براى انجــام معاينات اوليه به بيمارســتان 
لواسان تهران منتقل شــد كه خيلى زود ترخيص 
شد. ساعاتى بعد ازمراجعه او به خانه اش اما دوباره 
با سرگيجه شديد مواجه شــد كه توسط فرزندش 
محمد به بيمارستان كســرى تهران منتقل شد تا 
اين بارآزمايش هاى دقيقى را انجام دهد. طبق آنچه 
دكترمسعود نوروزى به خانواده پروين گفته موضوع 
بيمارى به افزايش قند خون برمى گردد و پروين بايد 
يكى، دوروز در حالت بسترى باقى مانده و پس از آن 
نيزدر منزل يكســرى نكات پزشكى را رعايت كند. 
ظاهرا ســلطان در روزهاى اخيربرخى توصيه هاى 
پزشــكى را به خوبى رعايت نكرده و به گفته برخى 
نزديكانش غذاى چرب تناول كرده اســت. ظاهرا 
مصرف آب گوشت على آقا را به اين روز انداخته اما 
برخلاف جوســازى هايى كه برخى رسانه ها انجام 
داده اند حال عمومى سلطان هرگز وخيم نيست و 
او بعد از چكاپ نهايى به منزلش بازمى گردد و جاى 

هيچ نگرانى وجود ندارد.
 پروين درصحبــت كوتاهى دربــاره حال خودش 
مى گويد:« مردم ازوقتى شنيدند من به بيمارستان 
رفتم خيلى لطف داشتند و پيگير حالم بودم. خدا را 
شكر من مشكل حادى ندارم و با چند رو زاستراحت 
دوباره روى پا مى شــوم. فقط بــراى من دعا كنيد 
كه زودتر ســلامتى ام را به دست آورم.» به على آقا 
گفتيم كه برخى موضوع را خيلــى بزرگ كرده اند 
و باعث نگرانى هايى شــده اند كه با خنده اى آرام 
اين پاســخ را داد:« اين هم ازلطف مردم اســت اما 
من مشكل حادى ندارم و به اميدخدا همين روزها 
سرپا مى شــوم. از اينكه پيگير حالم هستيد ازشما 
ممنونم.» بسترى شــدن همزمان با خوردبين در 
بيمارســتان از نكات جالبى اســت كــه پروين در 
موردش مى گويد:«ما سالها با محمود خان در يك 
تيم بوديم و با هم زندگى كرديم. طاقت دورى از هم 
را نداريــم. حالا هم هر جا برويم بــا هم مى رويم(با 

خنده).
 از پروين در مورد تماشــاى بازى پرسپوليس مقابل 

نفت مى پرســيم كه جواب مى دهد«خدا را شكر 
حال پرسپوليس خوب است و نيازى نيست ما موقع 
بازى ها زيــاد جوش بزنيم. آقا برانكــو كارش را بلد 
است. خانواده اصرار دارند كه با اين حالم بازى ها را 
نبينم اما من سعى مى كنم ببينم.مى دانم كه بچه ها 

باز هواداران را خوشحال مى كنند»

درهمين حال شنيده مى شود كه پروين از پزشكان 
خواسته اجازه حضور مردم در بيمارستان را ندهند تا 
او زودتر به خانه برگردد. پروين اعتقاد دارد كه حضور 
مردم باعث زحمــت آن ها مى شــود ضمن اينكه 
اساسا مشــكل حادى ندارد كه لازم به حضورمردم 

دربيمارستان باشد. 

اميرعباس ملاكى : هفتــه ماقبل پايانى ليگ برتر فوتســال 
كشــورمان عصر امروز بــه طور كامــل برگزار مى شــود و در 
مهم ترين ديدار اين هفته مس ســونگون ميهمان گيتى پسند 
اصفهان است. شاگردان حميد بى غم در حالى پاى به اصفهان 
گذاشــته اند كه تنها يك امتياز با قهرمانــى فاصله دارند و حالا 
براى تثبيت قهرمانى شان بايد در زمين جدى ترين حريفشان 
در طول فصل كسب امتياز كنند. گيتى پسند كه هفته گذشته 
در مشهد با پذيرش شكست برابر فرش آرا عملا از مسير قهرمانى 
خارج شد امروز و در مقابل مس فقط براى اعاده حيثيت و شايد 
هم براى جلوگيرى از قهرمانى زودهنگام شــاگردان حميد بى 

غم به ميدان مــى رود. اين بازى علاوه بر مس ســونگون براى 
تاسيســات تنها تعقيب كننده مس در راه قهرمانى نيز بســيار 
مهم است تاسيســاتى كه اين هفته در تهران ميزبان پارسيان 
شهر قدس است. تاسيسات دريايى در كنار مس، دومين شانس 
قهرمانى است اما براى رسيدن شاگردان شمسايى به جام، بايد 
مس هر دو بازى خود را باخته و تاسيسات نيز ضمن پيروزى در 
دو بازى، تفاضل گل 23 را هم جبران كنند. موضوعى كه بعيد 
به نظر مى رسد و شاگردان شمسايى شايد بيشتر به فكر تثبيت 

نايب قهرمانى شان در ليگ برتر باشند. 
برگزارى يكى از بازى هاى هفته بيســت و پنجم نيز در هاله اى از 

ابهام است و با وجود اين كه شوراى تامين، اجازه انجام بازى شهروند 
سارى و فرش آراى مشهد را نداده، كميته فوتسال اعلام كرده اين 
بازى تحت هر شرايطى بايد برگزار شــود. بر اساس اعلام كميته 

فوتسال احتمال انتقال اين ديدار به تهران وجود دارد.
برنامه كامل مسابقات هفته بيست و پنجم ليگ برتر فوتسال:

پنجشنبه 14دى - ساعت 16
تاسيسات دريايى - پارسيان شهر قدس

شهردارى ساوه - مقاومت قرچك
مقاومت البرز- شركت ملى حفارى

آذرخش بندرعباس - آتليه طهران قم
گيتى پسند اصفهان - مس سونگون

شهروند سارى - فرش آرا مشهد
لبنيات ارژن شيراز- هيئت فوتبال قم

نامه AFC به پرسپوليس بابت شكايت همامى
ورزش : در پى شكايت مسعود همامى دروازه بان اسبق تيم فوتبال 
پرسپوليس از اين باشــگاه بابت نگرفتن مطالباتش،  AFC  در اين 
خصوص از باشــگاه پرسپوليس توضيح خواســت.به دنبال شكايت 
گلر سابق پرسپوليس به كنفدراسيون فوتبال آسيا، آن ها موضوع را 
پيگيرى كرده و از پرسپوليس خواستار توضيح در مورد اين پرونده 
شدند. اين در حالى اســت كه باشــگاه ها با اعلام اينكه هيچ بدهى 
معوقه اى ندارند جواز حضور در ليگ قهرمانان آســيا را به دســت 
آورده اند. بايد ديد طرح چنين شــكايتى در آينده پرسپوليس براى 

حضور در ليگ قهرمانان آسيا تاثيرى خواهد داشت يا نه. 

برانكو، مسلمان را از تركيب پرسپوليس 
كنار گذاشت

تسنيم: پرسپوليس در شرايطى روز جمعه به مصاف تيم نفت تهران 
مى رود كه وحيد اميرى بعد از كسب آمادگى كامل به تركيب اصلى 
سرخپوشان برگشــته و بايد يك بازيكن از بين نفرات اصلى اين تيم 
روى نيمكت قرار بگيرد. تمرينات اين هفته پرسپوليس نشان مى دهد 
كه برانكو در نظر دارد محسن مســلمان را به روى نيمكت ذخيره ها 
برگرداند. مســلمان پيش از اين چند هفته اى جايش را در تركيب 
اصلى به بشار رسن داده بود اما با مصدوميت اين بازيكن دوباره فرصت 

فيكس شدن را پيدا كرد.

صيد مشكى پوشان از خوزستان
ورزش: حسين بهرامى هافبك سابق استقلال خوزستان به مشكى 
پوشان پيوست. با جدايى روح االله سيف اللهى از مشكى پوشان رضا 
عنايتى خيلى زود دست به خريد جديدى زد و حسين بهرامى بازيكن 
سابق استقلال خوزستان را به خدمت گرفت. گفتنى است به زودى 
قاســم دهنوى نيز به عنوان يكى ديگر از خريدهاى مشكى پوشان 

خراسانى پس از فرامرزى، دهنوى و زامهران معرفى مى شود.

شرط سازمان ليگ براى برگزارى فينال 
جام حذفى در خرمشهر

ايسنا: رئيس كميته مسابقات سازمان ليگ گفت: اسفندماه مجددا 
از ورزشگاه اروندان خرمشــهر بازديد مى كنيم و اگر چمن و نور آن 
مناسب بود فينال جام حذفى در اين ورزشگاه برگزار مى شود، در غير 

اين صورت نمى گذاريم بازى در اين ورزشگاه انجام شود.
 سعيد فتاحى درباره برگزارى ديدار فينال جام حذفى در خرمشهر، 
اظهار كرد: سال گذشــته واقعا با شرايط نامناســبى كه چمن و نور 
ورزشگاه اروندان خرمشهر داشت، مجبور شديم كه بازى فينال را در 
آن جا برگزار كنيم ولى مديركل ورزش و جوانان خوزستان قول داد كه 

امسال مشكل چمن و نور اين ورزشگاه را برطرف كند.
او افزود: امسال نيز تاكنون دو بار از اين ورزشگاه بازديد داشتم و گويا 
كار از پيمكانكار قبلى گرفته شده و پيمانكار جديد نيز معرفى شده 
است و ان شاءاالله كه كارها براى برطرف شدن مشكلات اين ورزشگاه 

به خوبى انجام شود.

دورى چهار هفته اى شهاب گردان از پديده
ورزش: شهاب گردان دروازه بان پديده در حين گرم كردن براى شروع 
بازى با سپاهان در حين شوت زدن ناگهان دچار مصدوميت شد تا از 

حضور در تركيب خارج و ابوالفضل جلالى جايگزين وى شود.
 محمدرضا مهاجــرى در گفت وگو با «ورزش ســه» از جدى بودن 
مصدوميت گــردان خبر داد و گفت: وى در حيــن گرم كردن دچار 
اين مصدوميت شــد و اكنون پس از آزمايشات روى پايش مشخص 
شده كه به علت كشيدگى عضله دوقلويش، چهار هفته اى را قادر به 

همراهى با ما نيست.

شربتى: شكست مقابل پرسپوليس را 
برابر استقلال جبران مى كنيم

ورزش:  مدافع تيم فوتبال تراكتورسازى تبريز تأكيد كرد كه تيمش 
بايد شكست برابر پرسپوليس را در ديدار روز جمعه مقابل استقلال 
جبران كند. رضا شربتى درباره وضعيت تراكتورسازى بعد از باخت 
برابر پرسپوليس گفت: ما شكست برابر پرسپوليس را فراموش كرديم. 
در فوتبال هميشه بايد روبه جلو نگاه كنيد تا موفق شويد. در بازى قبلى 
نمايش چندان خوبى نداشتيم، ولى حالا تمام تمركزمان روى بازى با 
استقلال است. ما مى خواهيم در اين بازى نتيجه بگيريم تا هواداران با 

خوشحالى ورزشگاه را ترك كنند. 
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ورزشـــى

ورزش: جــواد نكونــام در حاشــيه تمرين ديروز تيــم فوتبال 
خونه به خونه در خصــوص راهيابى تيمش به نيمــه نهايى جام 
حذفى  گفت:  اين را بگويم كارى كه ما انجام داديم كمتر از حضور 
در فينال نيست و بايد بپذيريم كه بازى با استقلال خوزستان در 
اهواز بازى ساده اى نيست. اســتقلال خوزستان تيم ليگ برترى 
است و مطمئنا شــرايط در اين بازى نابرابر اســت. اوايل شايد ما 
نمى خواســتيم اينقدر جدى در جام حذفى باشيم ولى وقتى دو 
تيم ليگ برترى را حذف كرديم متوجه شديم كه حتى مى توانيم 

تا فينال هم برويم.
* ثبات مديريت در ايران صفر است 

سرمربى خونه به خونه  در خصوص عدم ثبات مديريتى در ليگ 
برتر و تغييرات پياپى در باشــگاه ها گفت: ثبات مديريت در ايران 
صفر است و تحمل ما كم. متاســفانه وقتى ثبات مديريت نيست 
ثبات سرمربى هم پايين مى آيد و به نظرم تغيير مربى در باشگاه ها 
بايد آخرين راهكار باشد اما اولين راهكار اســت. يك زمان ما به 
كشورهاى عربى انتقاد مى كرديم كه فورى مربى عوض مى كنند 

اما حالا خودمان هم اين كار را مى كنيم.
* اگر كسى مدعى اســت به خاطر پول از تيم ملى 

رفتم بگويد تا جواب بدهم 
وى در خصوص اينكــه كى روش ادعا كرده بــود نكونام به خاطر 
نگرفتن حقوق هفت ماهه از تيم ملى جدا شده، گفت: نه به خاطر 
اين موضوع نبود. اگر كسى مدعى است من به خاطر پول از تيم ملى 
جدا شدم بگويد تا من جواب بدهم. من يك زمان بازيكن و مربى 
تيم ملى بودم و براى تيم ملى آرزوى موفقيت مى كنم. بيشتر از اين 

هم نمى خواهم در اين مورد صحبت كنم.نكونام در پاسخ به اين 
سؤال كه اگر پيشنهادى از تيم ملى داشته باشد به اين تيم 

برمى گردد يا خير، گفت: اجازه بدهيد اول پيشنهادش 
برسد بعد در موردش صحبت مى كنم.

* صحبتى در مــورد حضورم در تراكتور 
نشده است 

وى در خصوص شــايعاتى كه اين روزهــا پيرامون 
حضورش در تراكتورسازى به جاى گل محمدى 

مطرح شــده اســت، گفت: هيچ صحبتى با 
من نشده اما تبريز پتانســيل بالايى از نظر 
تماشاگر دارد. مردم فوتبال را دوست دارند 
و به تيم شان تعصب. ولى وقتى ابتداى فصل 
با من صحبت كردند با تمام وجود دوســت 
داشــتم به تبريز بروم اما حالا تمام تمركزم 

روى خونه به خونه بابل است.
* بى احترامى مسئولان استقلال را 

ناديده نمى گيرم 
نكونــام در خصــوص آخريــن وضعيــت 
مطالباتش از استقلال ، گفت: من به باشگاه 
چند بار نامه زدم و جواب نگرفتم و شكايت 
هم كرده ام اما اگر روزى به باشگاه استقلال 
از فيفا و AFC نامه  اى برســد و آن ها 
بخواهند من را مقابل مردم قرار دهند 
آن وقت برايشان جواب دارم. من خيلى 

پيگيرى كردم كه همه چيز مسالمت آميز حل شود و حتى آن زمان 
اعلام كردم حاضرم مالياتم را باشــگاه قبول كند و من طلبم را 
ببخشــم اما آن زمان اين كار را نكردند و الان تمام پولم را 
مى خواهم. من استقلالى  هســتم و طرفدار اين تيم اما 
اينها باعث نمى شود كه بى احترامى مسئولان استقلال 
را ناديده بگيرم. اگر نامه اى به دست استقلالى ها رسيد 
مصاحبه نكنند و بگويند اين آقايان مى خواهند استقلال 
را حذف كنند. ما اســتقلالى هســتيم و 
نمى خواهيــم اين تيــم را حذف 
كنيم اما من فوتبالى هستم و حقم 
اســت كه در مورد فوتبال حرف 
بزنم. اگر قرار است يك نفر يك 
روزه برسد و بشود مديرعامل 
استقلال و به من جواد نكونام 
جــواب تلفن ندهد و پاســخ 
ايميل هاى مان را هم ندهد آن 
زمان مشخص مى شود آقايان 
بى احترامى كردند نه ما. مردم 
هم بدانند اين آقايان دلشــان 
براى اين باشــگاه نمى سوزد و 
همه آن ها با يــك مدل بدهى 
از استقلال مى روند ولى من 
حقم را مى گيــرم و مقابل 

بى احترامى مى ايستم.

خط و نشان كاپيتان سابق آبى ها
نكونام: استقلال را  محروم مى كنم

تلگرامى 1
   على محسن زاده، دروازه بان سابق تيم هاى نساجى 

قائمشهر، نفت تهران، پرســپوليس (قرضى) و ...  ديروز 
قرارداد خود را با گسترش تا پايان ليگ هفدهم به ثبت 

رساند.
  على اصغر عاشــورى هافبك فولادى هــا به دليل 

مصدوميــت از ناحيه ران پا مصدوم اســت و نمى تواند 
تيمــش را همراهى كند.ديگــر غايب فــولاد در بازى 
امروز فرزاد جعفرى است كه به دليل سه اخطاره بودن 

نمى تواند به ميدان برود. 
  روح االله سيف اللهى با دريافت رضايت نامه از باشگاه 

مشكى پوشان خراسان جدا شده بود، با عقد قراردادى تا 
پايان فصل به پارس جنوبى جم پيوست.

  مسوت اوزيل، هافبك آرســنال تاكيد كرد كه 

آرســنال باعث شــده او به بازيكن بزرگترى تبديل 
شود.

  بارســا براى فصل جارى، 146/2 ميليون يورو حق 
پخش تلويزيونى دريافت مى كنــد كه حدود 6 ميليون 
يورو از رئال مادريــد (كه 140 ميليون يــورو دريافت 

مى  كند) بيشتر است.
  آنتونيو كونته، سرمربى چلسى مدعى شد براى اينكه 
در كنار زمين آرامش بيشترى داشته باشد، يوگا را آغاز 

كرده است.

هفته هجدهم ليگ برتر فوتبال
آزمون سخت شفر در تبريز

حميد رضا خداشناس: هفته هجدهم ليگ برتر فوتبال كشورمان عصر امروز با دو ديدار 
آغاز مى شود و ساير بازى هاى اين هفته فردا برگزار خواهد شد. در ديدارهاى امروز فولاد 
خوزستان ميزبان مشكى پوشان مشهد است و سپاهان اصفهان ميهمان پارس جنوبى 
در جم خواهد بود. جدال تيم هاى بالاى جدولى با تيم هاى انتهاى جدول كه مى تواند 
جذابيت هاى خاص خودش را داشته باشد. شاگردان پورموسوى كه با 31 امتياز و 9 امتياز 
اختلاف نسبت به پرسپوليس در رده دوم جدول قرار گرفته اند براى حفظ اين فاصله به هر 
سه امتياز اين ديدار خانگى مقابل مشكى پوشان نيازمند هستند؛ سه امتيازى كه دشت 
كردن آن با توجه به نتايج مشكى پوشان با عنايتى چندان هم آسان نيست. توقف امير 
قلعه نويى با ذوب آهن در اصفهان مقابل مشكى پوشان گواه اين ادعاست. سياه جامگان 

اگر فولاد را شكست بدهد شانس جدا شدن از انتهاى جدول را دارد.
تراكتور- استقلال؛ يحيى به دنبال خروج از بحران

شكست هفته پيش تراكتور سازى مقابل پرسپوليس و حذف از جام حذفى موجب شده 
است تا شايعه كنار گذاشتن گل محمدى اين روزها حتى در رسانه ها نيز مطرح شود و 
يحيى براى فرار از اين شايعات به دنبال يك پيروزى شيرين آن هم مقابل استقلال تهران 
است. اما تراكتورسازى براى نيل به اين مقصود علاوه بر سد محكمى به نام استقلال كه 
اين هفته ها خيلى خوب نتيجه مى گيرد با مشكلات ديگرى چون محروميت و مصدوميت 
بازيكنان تاثيرگذارش نيز روبه رواست. مهدى كيانى به دليل محروميت اميد عاليشاه و 
فاخر تهامى بخاطر مصدوميت نمى توانند در اين ديدار تراكتور را همراهى كنند.همچنين 
سينا عشورى هم كه در ليســت مازاد قرار گرفته و در تمرينات حضور ندارد قطعا غايب 
خواهد بود.وضعيت گلر تراكتورسازى هنوز مشخص نشده است. اما در سوى مقابل شفر 
سرمربى استقلال كه سال 2017 را با يك پيروزى خارج از خانه مقابل استقلال خوزستان 
به پايان رساند در شروع ســال نوى ميلادى به دنبال اولين پيروزى اش در سال 2018 
براى آبى پوشان پايتخت است. شفر در اين بازى دو بازيكن كليدى خود يعنى چشمى و 

جباروف را در اختيار ندارد .
پرسپوليس - نفت تهران؛ تكرارى ترين بازى سال

باز هم پرســپوليس و نفت و اين بار در ليگ برتر. تقابل اين دو تيم در ســوپر جام، 
دور رفت ليگ برتــر، جام حذفى و حالا در دور برگشــت ليگ برتر ايــن بازى را به 
تكرارى ترين ديدار ســال تبديل كرده اســت؛ اين در حالى اســت كه در سه ديدار 
گذشته اين دو تيم سرخپوشــان پيروز ميدان بوده اند. اما بدون شك بازى در ليگ 
برتر براى هر دو تيم از حساســيت خاصى برخوردار اســت. با همه اين تفاسير عصر 
فردا صدرنشــين بلا منازع ليگ برتر ميزبان تيم بحران زده نفت تهران است كه در 
رده پانزدهم جدول قرار گرفته اســت و براى فرار از انتهاى جدول رودرروى مدافع 
عنوان قهرمانى قرار مى گيرد. نبايد فراموش كرد وجود بازيكنان با تجربه در نفت و 
همچنين ســرمربى اين تيم يعنى هومن افاضلى كه زمانى همكار برانكودر تيم ملى 

بوده ممكن است سرخ پوشان را در آزادى به درد سر بيندازد.
 پنجشنبه 14 دى ساعت 15

فولاد - سياه جامگان / پارس جنوبى جم -سپاهان  
جمعه 15 دى 1396

تراكتورسازى  - استقلال ساعت 14:30
پديده- صنعت نفت ساعت 14:30  

ذوب آهن - پيكان ساعت15  
سپيدرود رشت - گسترش فولاد ساعت 15  

سايپا - استقلال خوزستان  ساعت 16:30
پرسپوليس - نفت تهران ساعت 16:30

هفته بيست و پنجم ليگ برتر فوتسال
مس سونگون در فكر تثبيت قهرمانى در نصف جهان

خونه به خونه در خصــوص راهيابى تيمش به نيمــه نهايى جام 
حذفى  گفت:  اين را بگويم كارى كه ما انجام داديم كمتر از حضور 
در فينال نيست و بايد بپذيريم كه بازى با استقلال خوزستان در 
اهواز بازى ساده اى نيست. اســتقلال خوزستان تيم ليگ برترى 
است و مطمئنا شــرايط در اين بازى نابرابر اســت. اوايل شايد ما 
نمى خواســتيم اينقدر جدى در جام حذفى باشيم ولى وقتى دو 
تيم ليگ برترى را حذف كرديم متوجه شديم كه حتى مى توانيم 

تا فينال هم برويم.
* ثبات مديريت در ايران صفر است * ثبات مديريت در ايران صفر است 

سرمربى خونه به خونه  در خصوص عدم ثبات مديريتى در ليگ 
برتر و تغييرات پياپى در باشــگاه ها گفت: ثبات مديريت در ايران 
صفر است و تحمل ما كم. متاســفانه وقتى ثبات مديريت نيست 
ثبات سرمربى هم پايين مى آيد و به نظرم تغيير مربى در باشگاه ها 
بايد آخرين راهكار باشد اما اولين راهكار اســت. يك زمان ما به 
كشورهاى عربى انتقاد مى كرديم كه فورى مربى عوض مى كنند 

اما حالا خودمان هم اين كار را مى كنيم.
* اگر كسى مدعى اســت به خاطر پول از تيم ملى * اگر كسى مدعى اســت به خاطر پول از تيم ملى 

رفتم بگويد تا جواب بدهم رفتم بگويد تا جواب بدهم 
وى در خصوص اينكــه كى روش ادعا كرده بــود نكونام به خاطر 
نگرفتن حقوق هفت ماهه از تيم ملى جدا شده، گفت: نه به خاطر 
اين موضوع نبود. اگر كسى مدعى است من به خاطر پول از تيم ملى 
جدا شدم بگويد تا من جواب بدهم. من يك زمان بازيكن و مربى 
تيم ملى بودم و براى تيم ملى آرزوى موفقيت مى كنم. بيشتر از اين 

سؤال كه اگر پيشنهادى از تيم ملى داشته باشد به اين تيم 
برمى گردد يا خير، گفت: اجازه بدهيد اول پيشنهادش 

برسد بعد در موردش صحبت مى كنم.
* صحبتى در مــورد حضورم در تراكتور * صحبتى در مــورد حضورم در تراكتور 

نشده است نشده است 
وى در خصوص شــايعاتى كه اين روزهــا پيرامون 

حضورش در تراكتورسازى به جاى گل محمدى 
مطرح شــده اســت، گفت: هيچ صحبتى با 
من نشده اما تبريز پتانســيل بالايى از نظر 
تماشاگر دارد. مردم فوتبال را دوست دارند 
و به تيم شان تعصب. ولى وقتى ابتداى فصل 
با من صحبت كردند با تمام وجود دوســت 
داشــتم به تبريز بروم اما حالا تمام تمركزم 

روى خونه به خونه بابل است.
* بى احترامى مسئولان استقلال را * بى احترامى مسئولان استقلال را 

ناديده نمى گيرم ناديده نمى گيرم 
نكونــام در خصــوص آخريــن وضعيــت 
مطالباتش از استقلال ، گفت: من به باشگاه 
چند بار نامه زدم و جواب نگرفتم و شكايت 
هم كرده ام اما اگر روزى به باشگاه استقلال 
AFCاز فيفا و AFCاز فيفا و AFC نامه  اى برســد و آن ها 
بخواهند من را مقابل مردم قرار دهند 
آن وقت برايشان جواب دارم. من خيلى 

اعلام كردم حاضرم مالياتم را باشــگاه قبول كند و من طلبم را 
ببخشــم اما آن زمان اين كار را نكردند و الان تمام پولم را 
مى خواهم. من استقلالى  هســتم و طرفدار اين تيم اما 
اينها باعث نمى شود كه بى احترامى مسئولان استقلال 
را ناديده بگيرم. اگر نامه اى به دست استقلالى ها رسيد 
مصاحبه نكنند و بگويند اين آقايان مى خواهند استقلال 
را حذف كنند. ما اســتقلالى هســتيم و 
نمى خواهيــم اين تيــم را حذف 
كنيم اما من فوتبالى هستم و حقم 
اســت كه در مورد فوتبال حرف 
بزنم. اگر قرار است يك نفر يك 
روزه برسد و بشود مديرعامل 
استقلال و به من جواد نكونام 
جــواب تلفن ندهد و پاســخ 
ايميل هاى مان را هم ندهد آن 
زمان مشخص مى شود آقايان 
بى احترامى كردند نه ما. مردم 
هم بدانند اين آقايان دلشــان 
براى اين باشــگاه نمى سوزد و 
همه آن ها با يــك مدل بدهى 
از استقلال مى روند ولى من 
حقم را مى گيــرم و مقابل 

بى احترامى مى ايستم.



 فوتبال  دلارام عظيمى  جيجى بوفون درگفت و گويى 
اختصاصى با نشريه گاتزتادلوســپرت، ضمن ارسال پيامى 
صريح به جيجــو دونارومــا دروازه بان ميــلان، در مورد 

يوونتوس، تيم ملى ايتاليا و آينده اش حرف زده است. 

*راستش را بگو: هنوز انگيزه بازى كردن دارى؟
هيچ بازيكنى دلش نمى خواهد از فوتبال خداحافظى كند.
من خيلى خوشحال و راضى هســتم براى اينكه درمقطع 
مهمى از زندگيــم قرار دارم و واقعا راحتــم. اينكه با چنين 
آرامــش درونى به مصاف ايــن مقطع حســاس از زندگى 
حرفه اى ام رفته ايم تنها چيزى است كه برايم اهميت دارد 

و اين واقعا زيباست. 
 *يعنى در باشگاه به تو گفته اند كه اگر هنوز انگيزه 

دارى، يك سال ديگر قراردادت را تمديد مى كنند؟
رئيس باشــگاه واقعا رابطه فوق العاده اى با من دارد. از پنج 
ســال پيش به من گفته كه خودم در هرمقطع از فصل كه 
خواستم به او بگويم كه قصد ادامه دادن دارم يا ندارم. اين بار 

هم همين كار را مى كنم. 
*اگر مى توانستى انتخاب كنى بازى ايتاليا - سوئد 
با حضور اينسينيه در تركيب تيم را تكرار مى كنى يا 

فينال چمپيونزليگ در كارديف؟
نمى خواهم بــازى ايتاليا و ســوئد تكرار شــود. از نظر 

روحيه و رفتــار و اتحاد تيمى چيزى كم نداشــتيم ولى 
محدوديت هايى در بازى ما نمايان شــد كــه قابل انكار 
نيســت. اما فينال كارديف را دوباره بازى مى كنم. براى 
اينكه در برابر ســوئد ما 80 يا 90 درصد از توان خود را 
در زمين بكارگرفتيم. اما در ديدار بــا رئال در نيمه دوم 
از انســجام لازم كه قدرت اصلى تيم ماســت، برخوردار 
نبوديم. شايد فكر كرديم كه مى توانيم با آنها بازى برابرى 
داشته باشــيم. اين طور نيســت. يك تيم باتجربه  بايد 
بفهمد كه با يك شــيوه مشــخص برابر هر تيمى قادر به 
پيروزشدن خواهد بود. براى همين سطح بازى اش ارتقا 

پيدا مى كند. بايد خيلى حواسمان جمع باشد. 
*اگر با يووه درچمپيونزليگ قهرمان شــوى، براى 
بازى در رقابت هاى جام باشگاه هاى جهان سال بعد 

ادامه مى دهى؟
اين تنها چيزى است كه حتمى خواهد بود. 

*تو با بونوچى هميشــه رابطه خاصى داشتى. فكر 
مى كنى به خاطر جداشدن از يووه پشيمان شده است؟

من لئــو را مثل برادرم دوســت دارم. بــراى اينكه حتى از 
رفتارهاى عجيب و غربيش هم خوشم مى آيد. او ارزش هاى 
مهمى براى خــودش دارد و نقطه اتكاى يك تيم اســت. 
بازيكنانى مثل بونوچى كمياب هســتند. محيط حاكم در 
يووه براى او ايده آل بود. از اينكه از تيم ما جدا شد متاسفم. 

براى اينكه از نظر من آن انتخاب بــه دنبال غرور 
و ناراحتى از يك سرى مســايل شكل گرفت. 
هرچند وقت يك بار كه بــا او حرف مى زنم 
اين موضوع را به او گفتــه ام و به من جواب 
داده كه انتخاب ســختى كرده است. لئو 
عاشق چالش هاســت و مى خواست كه 
با يك انتخاب مقتدرانه والبته نه چندان 
محبوب، آتش جديدى بيفروزد. براى 
او احترام قائلم ولى متاسفم كه از تيم 
ما رفته و فكر مى كنم كه او همچنان 

بابت اين جدايى متاسف است. 
*اگر بوفون بخواهد مربيگرى 
كند، چه چيــزى ازآلگرى ياد 

مى گيرد؟
من هرگز سراغ اين حرفه نمى روم ولى 
به طور حتم شجاعت جنون آورى كه 
هميشه در سخت ترين و حساس ترين 
لحظات همراه اوست و آلگرى را به سوى 
يك سرى انتخاب هاى مهم سوق داده، 

از او ياد مى گيرم. 
 *به دوناروما توصيه مى كنى كه 
به رغم همه اتفاق هاى رخ داده در 
چند ماه اخير همچنان در ميلان 

بماند يا اينكه به يووه بيايد؟
(باخنده) خب اگر به يووه بيايد، ديگر 
هرگز اشتباه  نمى كند... من نمى توانم 
به جيجو توصيه اى كنم براى اينكه در 
شرايط او نيســتم و نمى دانم چه نوع 
رابطه احساســى با ميــلان دارد. اما 
مى توانم يكى دو نكته را مثل وقتى 
كه به تيم ملى آمد، به او بگويم. اما 
چيزى كه به نظرم تعيين كننده 
اســت، احســاس درونى خود او 

خواهد بود.

معرفى پهلوان كشور؛ 22دى ماه در مشهد
ورزش: همزمان با رقابت هاى كشــتى پهلوانى بزرگ سالان كشور، پهلوان 
ايران در سال 96 نيز در مشهد معرفى مى شود.قرار است در مراسمى با حضور 
عليرضا حيدرى (رئيس فدراسيون جهانى كشتى پهلوانى) و جوهرى (رئيس 
فدراسيون زورخانه اى و پهلوانى) جمعه 22 دى ماه در شهر مقدس مشهد، 
بازوبند پهلوانى كشور توسط خانواده معظم شهدا به پهلوان سال 96 اهدا شود. 
گفتنى است؛ بازوبند پهلوانى كشور به قهرمان دسته سنگين وزن رقابت هاى 

كشتى پهلوانى اهدا مى شود. 
مسابقات رقابت هاى كشتى پهلوانى، تيمى زورخانه اى ورزشكاران زورخانه اى 
و تيمى زورخانه اى كشتى پهلوانى، روزهاى 20 تا 22 دى ماه در شهر مشهد 

مقدس برگزار مى شود

 دعوت تيم كشتى ايران به روسيه
ورزش: فدراسيون كشتى روسيه با ارسال نامه اى از تيم كشتى فرنگى ايران 
براى حضور در رقابت هاى بين المللى جام پادوبنى دعوت كرد.   رقابت هاى 
بين المللى كشتى جام ايوان پادوبنى به عنوان برترين تورنمنت كشتى فرنگى 
كشور روســيه روزهاى 28 دى تا اول بهمن ماه در شــهر كراسنودار برگزار 
مى شود.  جام پادوبنى به عنوان مرحله اول رقابت هاى انتخابى كشور روسيه 

محسوب مى شود.

صعود بانوان پينگ  پنگ باز در 
رنكينگ تيمى جهان

ورزش:  با انتشــار اولين رنكينگ تيمى تنيس روى ميز جهان در ابتداى 
ســال 2018 ، بانوان ايرانــى صعود چشــمگيرى را  داشــتند. تيم ملى 
بزرگســالان ايران كه پيش از اين در جايگاه 53 تيمى جهان قرار داشت ، 
با 21 پله صعود براى نخســتين بار در جايگاه 32 قرار گرفت. اين رتبه در 
حالى نصيب بانوان ايرانى شده كه فعاليت بين المللى بانوان در سال هاى 
2016 و به خصوص در سال 2017 بيش از هر زمان ديگرى بوده است. تيم  
ملى مردان ايران نيز در حال حاضر در جايگاه 26 تيمى جهان قرار دارد. 
تيم ملى مردان ايران نيز طى دو سال گذشــته على رغم رقباى سرسخت 

آسيايى و اروپايى، 4 پله صعود داشت. 

خبر

پنجشنبه 14 دى  ليگ يك پرتغال
 بنفيكا - اسپورتينگ

 ساعت: 01:00 زنده از شبكه ورزش
پنجشنبه 14 دى هفته 18 جام خليج فارس

 فولاد خوزستان - مشكى پوشان
 ساعت: 15:00 زنده از شبكه ورزش

پنجشنبه 14 دى هفته 18 جام خليج فارس
 پارس جنوبى جم - سپاهان

 ساعت: 16:50 زنده از شبكه ورزش

پنجشنبه 14 دى  جام حذفى اسپانيا
 سلتاويگو - بارسلونا

 ساعت: 21:30 زنده از شبكه ورزش

جمعه 15 دى هفته 18 جام خليج فارس
 تراكتورسازى - استقلال

 ساعت: 14:30 زنده از شبكه سه

جمعه 15 دى هفته 18 جام خليج فارس
 پديده مشهد - صنعت نفت آبادان

 ساعت: 14:30 زنده از شبكه ورزش

جمعه 15 دى هفته 18 جام خليج فارس
 پرسپوليس - نفت تهران

 ساعت: 16:30 زنده از شبكه سه

جمعه 15 دى جام حذفى انگليس
 منچستريونايتد - دربى كانتى

 ساعت: 23:30 زنده از شبكه سه

انگليس - ليگ برتر
 وستهام 2  - 1 وست برومويچ

 سوانسى 0 - 2 تاتنهام
 ساوتهمپتون 1 - 2 كريستال پالاس

 منچسترسيتى 3 - 1 واتفورد
ايتاليا - جام حذفى
 ناپولى 1 -  2 آتالانتا

ميز نتايج

ورزش در سيما
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خادم: 
مجبورم به

 كشتى گيران فشار بياورم
ورزش: سرمربى جديد تيم ملى كشتى آزاد ايران با بيان اينكه فاصله كمى 

تا رقابت هاى قهرمانى آسيا در پيش داريم، گفت: كار جدى ما از اردوى بعدى 
كه روز يكشنبه هفته آينده آغاز مى شود، خواهد بود. رسول خادم گفت: طى 2 ماه 

اخير، آزاد و فرنگى كاران اردوهاى مقدماتى خود را براى دور نماندن از شرايط بدنى 
نسبتا مناسب پشت سر گذاشتند اما از اردوى بعد، وارد فاز جدى تمرينات خواهيم 
شد تا كشتى گيران را براى حضور در رقابت هاى قهرمانى آسيا كه زمان كمى تا 
آغاز آن مانده آماده كنيم و مجبورم به كشتى گيران فشار بياورم. البته پيش از 

رقابت هاى آسيايى، جام تختى را نيز در پيش داريم كه در كشتى فرنگى 
جام تختى به خاطر قرار گرفتن در تورنمنت هاى اثرگذار در رنكينگ 

جهانى كشتى گيران، با 3 كشتى گير در هر وزن و در كشتى 
آزاد جام تختى نيز با 6 كشتى گير در هر وزن 

حاضر خواهيم شد.  

انتقاد شديد
 كاپيتان تيم ملى شنا

 از امكانات 
ورزش: جمال چاووشى فر، كاپيتان تيم ملى شنا گفت: امكانات 

فعلى براى شناى ايران شــايد فقط براى اين است كه اين رشته در 
كشورمان در جريان باشد. كمترين چيزهايى است كه براى شنا لازم 
داريم. در واقع اگر اســتخر نباشد، نمى توانيم شــنا كنيم! براى اينكه 
به مدال برسيم يا بتوانيم در مسابقات آسيايى و جهانى حرفى براى 
گفتن داشــته باشــيم، به چيزى فراتر از اين ها نياز داريم. وقتى 

كشــورهاى ديگر را مى بينيم كه چه هزينــه هايى كه براى 
رشته شنا مى كنند، متوجه مى شويم كه ما هيچ كارى 

براى شــنا در ايران انجام نداديــم. ما فقط 
يك اســتخر داريم و دور هم تمرين 

مى كنيم.

مربى تيم ملى وزنه بردارى 
معلولان خبر داد

ركوردشكنى سيامند رحمان در جاكارتا 
ايسنا: مربى تيم   ملى وزنه بردارى معلولان گفت: امسال برنامه خاصى 

براى تيم   ملى وزنه بردارى معلولان نداريم و اولين اردوى تيم براى حضور در 
بازى هاى پاراآسيايى جاكارتا از اواخر بهمن يا اوايل اسفند آغاز خواهد شد كه 

ســعى داريم با تغييراتى كه در برخى از وزن ها اعمال خواهد شد، تيم اصلى خود 
را از نظر ركوردى و اســتقامت بدنى در همين اردو شناسايى و انتخاب كنيم. على 
فخرآور گفت :  ســيامند رحمان در مكزيك نيز مى توانست ركورد بالاتر از 310 
كيلوگرم را به ثبت برســاند، اما نظر كادر فنى بر اين بود كه اين ركوردشكنى 

را در بازى هاى پاراآســيايى جاكارتا ثبت كند. سيامند يكى از ورزشكاران 
شاخص و خوب وزنه بردارى معلولان در دنياست كه تحت هر شرايطى 

براى مسابقات آماده و مشكل خاصى براى ركوردشكنى ندارد.   
البته در كنار او مجيد فرزين نيز جزو كسانى است كه ما 

توقع ركوردشكنى و كسب مدال طلا را از 
او داريم.
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سينا حسينى : با نام نويسى سيد رضا صالحى 
اميرى به عنوان كانديداى رياست انتخابات كميته 
ملى المپيــك حالا همه چيز مهيــاى برگزارى 
انتخابات مــورد علاقــه وزارت ورزش و جوانان 
دولت دوازدهم براى اين نهاد ورزشى كشور است. 
هرچند مسئولان وزارت ورزش و جوانان تاكنون 
به صورت مشــخص در اين خصوص اظهارنظر 
رســمى نكردند اما از تكاپوهاى فراوان مسعود 
ســلطانى فر براى ورود وزير پيشنهادى دولت 
در دوره يازدهم به حوزه كميتــه ملى المپيك 
كاملا پيدا بود كه دولتى ها قصد دارند اين نهاد 
ورزشــى كاملا با سياســت گذارى هاى دولت 

هماهنگ شود.
مديران ورزش كشور بنا دارند با يكپارچه سازى 
سيستم مديريت ورزش كشور تمامى برنامه هاى 
محورى خود را در ايــن دوره با يك هدف جامع 
دنبال كنند به همين دليل كيومرث هاشمى را با 
سناريويى از پيش تعين شده از مجموعه مديريت 
خارج كردند تا يك كابينه جديد به رهبرى سيد 

رضا صالحى اميرى در اين نهاد ورزشــى شكل 
گيرد.

*رقابت صالحى اميرى و خسروى وفا
هرچند صالحــى اميرى تنها كانديداى پســت 
رياســت كميته ملى المپيك نيست و در كنار او 
محمود خسروى وفا هم براى شركت در انتخابات 
رياست نام نويسى كرده است اما به نظر مى آيد 
شانس اول اين انتخابات وزير پيشين فرهنگ و 
ارشاد اسلامى و معاون فرهنگى شهردارى تهران 
است. البته خسروى وفا هم به اين نكته در زمان 
نام نويسى اشــاره كرده بود ولى آنها براى اينكه 
انتخابات در دقيقه 90 با چالش رو به رو نشــود 
تصميم گرفتند يك كانديداى پوششــى هم در 
كنار صالحى اميرى حضور داشــته باشد كه اگر 
بنا به هــر دليلى كانديداى اصلى نتوانســت در 
انتخابات شركت كند گزينه مورد اعتماد وزارت 

ورزش از دل مجمع بيرون بيايد.
* تركيب هيئت اجرايى

تركيب هيئت اجرايى كميتــه ملى المپيك نيز 

به همين ترتيب از قبل طراحى شــده و به نظر 
مى رسد گزينه هاى مورد وثوق وزارتخانه يك به 
يك براى كانديداتورى در انتخابات كميته ملى 
المپيك به ســئول مى روند تا شرايط حضور در 
انتخابات را داشته باشند. هرچند هنوز فهرست 
اعضاى مــورد نظر وزارتخانه بــراى عضويت در 
هيئت رئيسه به دست رسانه ها نرسيده است اما 
به نظر  مى آيد گزينه هاى همســو وزارتخانه در 
اين تركيب جاى داشته باشند تا تيمى يكدست 
هدايت كميته ملى المپيك را در آينده در دست 

گيرند.
* غيبت رئيس فدراسيون بسكتبال

نام نويسى روســاى فدراســيون هاى مختلف 
ورزشــى بــراى كانديداتورى نشــان  مى دهد 
ميل براى عضويت در اين هيئت بسيار بالاست 
اما شــانس انتخاب نفراتى بيشــتر است كه با 
سياست هاى دولت همراهى بيشترى داشتند، اما 
در اين ميان غيبت رئيس فدراسيون بسكتبال در 
هيئت اجرايى كميته ملى المپيك مشهود است. 

به دليل برگزارى انتخابات فدراسيون بسكتبال 
در تاريخ 23 دى ماه و پايان مهلت نام نويســى 
رئيس جديد فدراسيون بسكتبال شانسى براى 
حضور در تركيب هيئت اجرايــى را ندارد با اين 
وجود محمود مشحون رئيس پيشين فدراسيون 
بســكتبال  براى شــركت در انتخابات اقدام به 
نام نويسى كرد تا به اين ترتيب شانس خود را براى 

راهيابى به هيئت اجرايى امتحان كند.
*هاشمى و كفاشيان در كورس دبيرى

اما در اين ميان پرسش كليدى اينجاست كه چه 
كســى به عنوان گزينه دبيركلى از مجمع راى 
اعتماد خواهد گرفــت؟ هرچند هنوز فرصت نام 
نويسى به پايان نرسيده اســت اما از هم اكنون 
زمزمه هاى جدى به اين شكل است كه كيومرث 
هاشــمى رئيس فعلى كميته ملى المپيك كه با 
آمدن صالحى اميرى شانس خود را براى حضور 
در جمع كانديداهاى رياست از دست داد بر خلاف 
اينكه مى گويد تمايلى براى نام نويسى ندارد در 
آخرين لحظه به عنوان كانديداى پست دبيركلى 

وارد كارزار انتخابات خواهد شــد تا اين ســمت 
كليدى را برعهده گيرد. از ســويى ديگر شنيده 
مى شود على كفاشــيان نايب رئيس فدراسيون 
فوتبال هم بنا دارد به عنوان كانديداى اين پست 
اقدام به نام نويسى كند، هرچند منتقدان احتمال 
حضور كفاشيان را به عنوان كانديداى دبيركلى 
منتفى مى دانند و با طرح موضوع بازنشســتگى 
او شانس وى را نزديك به صفر مى دانند اما وى 
به برخى از نزديكان خود اعلام كرده كه از امتياز 
ايثارگرى اســتفاده خواهد كرد و با ارائه سابقه 
ايثارگرى مى تواند در انتخابات شركت كند كه در 
صورت تحقق اين موضوع وى نيز به عنوان يكى 
از كانديداى جدى اين پست شناخته مى شود. از 
سويى ديگر گفته مى شود شاهرخ شهنازى هم 
قصد دارد براى يك دوره جديد براى فعاليت در 

اين سمت وارد عرصه انتخابات شود.
اما فارغ از موضوع دبيركلى، تمايل وزارت ورزش و 
جوانان به انتخاب طاهريان به عنوان نايب رئيس 

كميته ملى المپيك هم جالب توجه است.

 از صالحى اميرى تا كفاشيان و هاشمى 

شطرنج وزارت ورزش در انتخابات كميته ملى المپيك

گفت وگو با مرد شماره يك يووه

بوفون: هرگز سراغ 
مربيگرى نمى روم

جيجى بوفون درگفت و گويى   جيجى بوفون درگفت و گويى جيجى بوفون درگفت و گويى  دلارام عظيمى فوتبال
اختصاصى با نشريه گاتزتادلوســپرت، ضمن ارسال پيامى 
صريح به جيجــو دونارومــا دروازه بان ميــلان، در مورد 

يوونتوس، تيم ملى ايتاليا و آينده اش حرف زده است. 

*راستش را بگو: هنوز انگيزه بازى كردن دارى؟
هيچ بازيكنى دلش نمى خواهد از فوتبال خداحافظى كند.

من خيلى خوشحال و راضى هســتم براى اينكه درمقطع 
مهمى از زندگيــم قرار دارم و واقعا راحتــم. اينكه با چنين 
آرامــش درونى به مصاف ايــن مقطع حســاس از زندگى 
حرفه اى ام رفته ايم تنها چيزى است كه برايم اهميت دارد 

و اين واقعا زيباست. 
 *يعنى در باشگاه به تو گفته اند كه اگر هنوز انگيزه 

دارى، يك سال ديگر قراردادت را تمديد مى كنند؟
رئيس باشــگاه واقعا رابطه فوق العاده اى با من دارد. از پنج 
ســال پيش به من گفته كه خودم در هرمقطع از فصل كه 
خواستم به او بگويم كه قصد ادامه دادن دارم يا ندارم. اين بار 

هم همين كار را مى كنم. 
*اگر مى توانستى انتخاب كنى بازى ايتاليا - سوئد 
با حضور اينسينيه در تركيب تيم را تكرار مى كنى يا 

فينال چمپيونزليگ در كارديف؟
نمى خواهم بــازى ايتاليا و ســوئد تكرار شــود. از نظر 

روحيه و رفتــار و اتحاد تيمى چيزى كم نداشــتيم ولى 
محدوديت هايى در بازى ما نمايان شــد كــه قابل انكار 
نيســت. اما فينال كارديف را دوباره بازى مى كنم. براى 
اينكه در برابر ســوئد ما 80 يا 90 درصد از توان خود را 
در زمين بكارگرفتيم. اما در ديدار بــا رئال در نيمه دوم 
از انســجام لازم كه قدرت اصلى تيم ماســت، برخوردار 
نبوديم. شايد فكر كرديم كه مى توانيم با آنها بازى برابرى 
داشته باشــيم. اين طور نيســت. يك تيم باتجربه  بايد 
بفهمد كه با يك شــيوه مشــخص برابر هر تيمى قادر به 
پيروزشدن خواهد بود. براى همين سطح بازى اش ارتقا 

پيدا مى كند. بايد خيلى حواسمان جمع باشد. 
*اگر با يووه درچمپيونزليگ قهرمان شــوى، براى 
بازى در رقابت هاى جام باشگاه هاى جهان سال بعد 

ادامه مى دهى؟
اين تنها چيزى است كه حتمى خواهد بود. 

*تو با بونوچى هميشــه رابطه خاصى داشتى. فكر 
مى كنى به خاطر جداشدن از يووه پشيمان شده است؟

من لئــو را مثل برادرم دوســت دارم. بــراى اينكه حتى از 
رفتارهاى عجيب و غربيش هم خوشم مى آيد. او ارزش هاى 
مهمى براى خــودش دارد و نقطه اتكاى يك تيم اســت. 
بازيكنانى مثل بونوچى كمياب هســتند. محيط حاكم در 
يووه براى او ايده آل بود. از اينكه از تيم ما جدا شد متاسفم. 

براى اينكه از نظر من آن انتخاب بــه دنبال غرور 
و ناراحتى از يك سرى مســايل شكل گرفت. 
هرچند وقت يك بار كه بــا او حرف مى زنم 
اين موضوع را به او گفتــه ام و به من جواب 
داده كه انتخاب ســختى كرده است. لئو 
عاشق چالش هاســت و مى خواست كه 
با يك انتخاب مقتدرانه والبته نه چندان 
محبوب، آتش جديدى بيفروزد. براى 
او احترام قائلم ولى متاسفم كه از تيم 
ما رفته و فكر مى كنم كه او همچنان 

بابت اين جدايى متاسف است. 
*اگر بوفون بخواهد مربيگرى 
كند، چه چيــزى ازآلگرى ياد 

مى گيرد؟
من هرگز سراغ اين حرفه نمى روم ولى 
به طور حتم شجاعت جنون آورى كه 
هميشه در سخت ترين و حساس ترين 
لحظات همراه اوست و آلگرى را به سوى 
يك سرى انتخاب هاى مهم سوق داده، 

از او ياد مى گيرم. 
 *به دوناروما توصيه مى كنى كه 
به رغم همه اتفاق هاى رخ داده در 
چند ماه اخير همچنان در ميلان 

بماند يا اينكه به يووه بيايد؟
(باخنده) خب اگر به يووه بيايد، ديگر 
هرگز اشتباه  نمى كند... من نمى توانم 
به جيجو توصيه اى كنم براى اينكه در 
شرايط او نيســتم و نمى دانم چه نوع 
رابطه احساســى با ميــلان دارد. اما 
مى توانم يكى دو نكته را مثل وقتى 
كه به تيم ملى آمد، به او بگويم. اما 
چيزى كه به نظرم تعيين كننده 
اســت، احســاس درونى خود او 

خواهد بود.

3جهانى كشتى گيران، با 3جهانى كشتى گيران، با 3 كشتى گير در هر وزن و در كشتى 
6آزاد جام تختى نيز با 6آزاد جام تختى نيز با 6 كشتى گير در هر وزن 

حاضر خواهيم شد.  

براى شــنا در ايران انجام نداديــم. ما فقط 
يك اســتخر داريم و دور هم تمرين 

مى كنيم.

براى مسابقات آماده و مشكل خاصى براى ركوردشكنى ندارد.   
البته در كنار او مجيد فرزين نيز جزو كسانى است كه ما 

توقع ركوردشكنى و كسب مدال طلا را از 
او داريم.

گفت وگو با مرد شماره يك يووه

بوفون: هرگز سراغ 
مربيگرى نمى روم
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فرهنگ  و هنـــر: 
ملی  بنیاد  مدیرعامل 
بازی هــای رایانــه ای 
گفت: مهلت ارسال اثر 
جشنواره  هفتمین  به 
بازی هــای رایانــه ای 
تهران، روز جمعه ۱۵ 
دی ماه تا ســاعت ۲۴ ادامه خواهد داشــت و دیگر 
تمدید نمی شود. حســن کریمی قدوسی افزود: از 
ابتدای آذر ماه که فراخوان جشــنواره برای دریافت 
آثار منتشر شد قرار بود دریافت آثار تا پایان آذر ماه 
به اتمام برســد که به دلیل استقبال قابل توجه در 
روزهــای پایانی، این مهلت به مدت ۱۵ روز تمدید 
شد. جشنواره بازی های رایانه ای تهران در دو بخش 
بازی های رایانه ای و بازی نامه اثر دریافت می کند. از 
مهم ترین بخش های جدیدی که به جشنواره امسال 

اضافه شده، جشنواره فروش نوروزی است.

تمدید مهلت جشنواره بازی تهران 
میــزان: رامیــــن 
ناصرنصیــر بازیگـــر 
تلویزیــون گفــــت: 
فیلم برداری شهـرزاد۳ 
بدون وقفه و با تلاش 
فراوان از ســوی گروه 
تولید انجام می شود و 
طبق صحبت های انجام شده تا نوروز ۹۷ فیلم برداری 
آن به پایان خواهد رســید. ناصرنصیر با تمجید از 
همدلی و اتحاد عوامل شــهرزاد۳ خاطرنشان کرد: 
گروه تلاش های فراوانی برای ساخت اثری باکیفیت 
داشــته و داستان شــهرزاد۳ نیز به شدت پتانسیل 
درگیر کــردن مخاطــب را دارد. من مطمئنم که 
مخاطبان نسبت به فصل دوم این مجموعه اتفاقات 
بسیار جذاب تری را تماشا خواهند کرد. امسال درگیر 
بازی در دو سریال بودم و به همین خاطر نتوانستم 

چندان فعالیت پررنگی در سینما داشته باشم.

داستانی جذاب در شهرزاد
 : هنر  و  فرهنــگ 
جشن امضای مجموعه 
نور  »زیــر  داســتان 
کــم« جدیدترین اثر 
مصطفی مستور جمعه 
در شهر کتاب مشهد 

برگزار می شود. 
مجموعه داســتان »زیر نور کم« شامل ۴۴ داستان 
کوتــاه و دارای چهــار بخــش اصلی بــه نام های 
»کودکی«، »زندگی«، »عشق« و »مرگ« است که 
چندی پیش نشر چشمه آن را منتشرکرد. در بخش 
»کودکی« شــخصیت های کودک داستان را پیش 
می برند. در بخش»زندگی« به دو برهه زمانی هشت 
ساله زندگی یک استاد دانشگاه پرداخته شده است. 
بخش »عشق« شــامل تمامی داستان های عاشقانه 
نویســنده اســت. در بخش »مرگ« داستان های 
کوتاهی آمده که درون مایه آنها مرگ و نیستی است.

امضای »مستور« برای علاقه مندانش
علیرضــا  فــارس: 
تهیه کننده  رئیسیان 
و کارگــردان گفــت: 
فیلم سازی که در یک 
جشــنواره ای  فرایند 
شرکت می کند، توقع 
دارد در یــک برخورد 
عادلانه فیلمــش مورد ارزیابی قرار بگیرد. وی ادامه 
داد: داوری سال گذشته که به عقیده من ضعیف ترین 
داوری در میان ادوار جشنواره فیلم فجر بود، امسال 
تأثیراتش را بیش از تصور بر فیلم ســازان گذاشته 
است. فیلم ســازی که در یک فرایند جشــنواره ای 
شــرکت می کند، توقع دارد در یک برخورد عادلانه 
فیلمش مورد ارزیابــی قرار بگیرد و نمایش آن هم 
عادلانه باشد که متأسفانه نیست. در طول برگزاری 
جشــنواره، روزها و سانس های مناسب به برخی از 

فیلم ها داده نمی شود.

توقع فیلم ساز برخورد عادلانه است

کوتاه و خواندنی

مهر: دبیر شــورای نظارت بر اســباب بازی با اشــاره به رشــد ۵۶ درصدی واردات 
اسباب بازی در شش ماهه نخست سال جاری گفت: ۳۰ درصد اقلام خریداری شده را 
عروسک تشکیل می دهد. محسن حموله گفت: براساس بررسی اظهارنامه های وارداتی 
از مبادی قانونی در ســطح گمرکات کشور، ماهانه نزدیک به هفت ونیم میلیون دلار 
صرف خرید اسباب بازی از کشورهای چین، امارات، آلمان، ایتالیا، ترکیه، اسپانیا و... 
می شود. میزان واردات ۹ ماهه سال جاری نزدیک به ۶۸ میلیون دلار است که تنها 
۳۰ درصد از اقلام خریداری شــده را عروســک تشــکیل می دهد. حموله به عوامل 
افزایش واردات اسباب بازی اشاره و بیان کرد: یکی از دلایل این مسائل، کاهش تعرفه 
این کالا از ۵۵ درصد به ۲۶ درصد در ســال های اخیر اســت که در رشــد واردات 
اســباب بازی بی تأثیر نبوده است. در ضمن در حال حاضر، تعرفه قطعات اسباب بازی 
هم ۱۰درصد اســت که پیش از این، ۲۰درصد بوده  است؛ بنابراین نظارت و کنترل 
واردات اســباب بازی به یک عزم جدی از سوی تمام سازمان ها و نهادهای متولی در 

این حوزه نیاز دارد.

صنایع فرهنگی

افزایش ۵۶ درصدی 
واردات اسباب بازی

تسنیم: حمید شاه آبادی معاون صدای رسانه ملی معتقد است چیزی که امروز باعث 
ماندگاری پیام می شــود، فضای مجازی است. حمید شاه آبادی با اشاره به گسترش 
شبکه های مجازی و جایگاه آن در زندگی روزمره مردم گفت: امروزه هرکسی می تواند 
درگاه انتشــار داشته باشد. حتی یک نوجوان دبیرستانی هم می تواند با ایجاد کانال 
درگاه انتشــار داشته باشد. این در حالی است که چند سال پیش حتی داشتن یک 
نشریه با تیراژ سه هزار عدد هم کار سختی به شمار می آمد. بنابراین چیزی که امروز 
باعث برتری رسانه می شود ارزش و نفوذ کلام است. در حقیقت  میدان رقابت امروز، 

میدان تولید و محتوا است.
وی با بیان اینکه قدرت انتخاب مخاطب در حال حاضر تبدیل به چالش برای مردم 
شده است، بر اهمیت شبکه های اجتماعی مبتنی بر تکنولوژی داخلی در حوزه امنیت 
ملی تأکید کرد وگفت:شبکه های مجازی مانند »سروش« باید حمایت شوند تا مورد 
اقبال مردم قرار بگیرند. در حقیقت این شبکه ها هر چقدر کاربر پسندتر باشند باعث 

جذب بیشتر مخاطب می شوند.

رادیو و تلویزیون

اهمیت شبکه های مجازی 
داخلی در امنیت ملی 

چشم به راهی

خدا کند که بهار رسیدنش برسد  
 سعید بیابانکی  

خدا کند که بهار رسیدنش برسد
شب تولد چشمان روشنش برسد

چو گرد بر سر راهش نشسته ام شب و روز
به این امید که دستم به دامنش برسد

هزار دست، پر از خواهشند و گوش به زنگ
که آن انارترین، روز چیدنش برسد

چه سال ها که در این دشت منتظر ماندم
که دستِ خالی شوقم به خرمنش برسد

بر این مشام و بر این جان چه می شود یا رب!
نسیمی از چمنش، بویی از تنش برسد؟
خدای من! دل چشم انتظار من تا چند
به دوردست فلک بانگ شیونش برسد؟

چقدر بر لب این جاده منتظرماندن؟
خدا کند که از آن دور، توسنش برسد

ادبیات داستانی و فمینیسم 

 کامران پارسی نژاد  
هدف اولیه فمینیســم مقابله با برتری جویی مردان در سطوح مختلف 
اجتماعی و سیاسی نبوده است. آنان در ابتدا به قصد مبارزه برای کسب 
قدرت پایاپای با مردان برنخاســتند و تنها بــه احقاق حقوق اولیه خود 
می اندیشیدند. فمینیســم در طول حیات پرتنش خود دچار دگردیسی 
و تحولات عظیمی شــده و با توجه به تمایلات گروه های اصلی و فرعی، 
تغییر موضع داده است. به همین دلیل تحلیلگران فمینیسم همواره این 
سؤال را در رویارویی با گروه های متعدد فمینیستی مطرح می کنند که 
»آیا فمینیسم از نظر شما به معنای برابری حقوق اجتماعی و سیاسی زنان 
و مردان است؟«. این افراد به این مسئله اعتراف می کنند که تبیین عقاید 
و دیدگاه های متنوع فمینیستی و تطبیق آن ها کاری بس صعب و مشکل 
است. این در حالی است که در اغلب کشورهای اروپایی به زنان از جنبه 
جنسیتی و احساسی نگاه می شود. در این راستا، گروه هایی که بر اصول 

منطقی متکی هستند، به مقابله شدید با این بینش پرداخته اند. 
نکته قابل اعتنا برداشتی است که در فرهنگ و اسطوره های غربی از »زن« 
و جایگاهش شده است. آنان به زن از ۲ منظر کاملاً متفاوتِ رب النوعی و 
شیطان صفتی نگاه می کنند. از این رو، ۲ خصیصۀ بخشندگی و پاکی، در 
کنار ویرانگری و ناپاکی برای زنان در نظر گرفته شده است. مفسران وادی 
اسطوره شناسی بر این باورند که مردان در طبیعت وجودی زنان دوگانگی 

خاصی را احساس کرده اند لذا به چنین برداشتی دست یازیده اند. 
در اســطوره های غرب زن به »ونوس« و مرد به »اورانوس« تشبیه شده 
است. فمینیست های متفکر )Thinker Feminist( از همین تشبیه 
اســتفاده کرده و مردان را مریخی و زنان را ونوســی خطاب کرده اند. از 
سوی دیگر، زنان با شــیاطین و دیوها قیاس شده اند. در چنین نگرشی 
زن تداعی کننده بدبختی، ناپاکی، فریبکاری و طغیان اســت. بر همین 
اســاس، در فرهنگ و اســاطیر غربی زن در نقش فــردی هم رام و هم 
ســرکش، همچون طبیعت، ظاهر گشته است. اما مردان دارای چهره ای 
ثابت و مشــخص بوده اند. آنان تداعی کننده نظم، تمدن، قدرت و عدالت 
هستند. لازم به ذکر است که اروپاییان در هنگام کشف قاره آمریکا، اقوام 
و ساکنان آن دیار را به »زنان وحشی و سرکش« تشبیه کردند. طبق نظر 
غربیان، وظیفه اصلی مردان برقراری انضباط و نظارت مستقیم بر اعمال 
و رفتارهــای گنگ و مرموز زنان بوده اســت. در قرن نوزدهم و با تغییر 
ساختار اجتماعی سیاسی اروپا، جنبه های دیوصفتی زنان به تدریج رنگ 
باخت و به جــای آن، زن به عنوان یک کدبانوی خانه که وظیفه ای جز 
خانه داری نداشت، مطرح شد. تحقیقات اجتماعی و ادبی نشان می دهد 
که در طول دوره های مختلف تاریخی در غرب، مردان به شدت مورد توجه 
بوده اند و تمامی خصوصیات اخلاقی ایده آل به آن ها نســبت داده شده 
است. در دوره رنسانس اندکی به زنان توجه شد که البته آن هم از جنبه 
زیبایی و جسمانی بود. در آن دوره، هنرمندان غربی سعی در خلق تصاویر 
زنان زیبای اشــراف زاده و توصیف ویژگی های آنان کردند. با تمامی این 
تفاصیل، فمینیست ها بر آن هستند که با بررسی دقیق موقعیت زنان در 
ادوار تاریخی، به زعم خود، به تصحیح خطاهای گذشته بپردازند و تمامی 

نقایص مورد نظرشان را برطرف سازند. 
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فرهنگ و هنر

با محمد ترکاشوند، نویسنده رمان »همیشه دختر« 

نویسندگان از لایه های 
خاموش جامعه دور هستند

خرده روایت ها

 فرهنگ و هنر/ خدیجه زمانیان  »فریده« 
برای طلب کردن درخواســتی از امام رضا)ع( با 
دوستانش راهی مشهد مقدس می شود. دختران 
در این سفر چندروزه درباره دغدغه های زندگی 
خود با هــم صحبت می کننــد و در برخورد با 
آداب و رسوم جامعه شــان، هر کدام با توجه به 
نوع تربیت و شرایطی که داشته اند، موضع گیری 

می کنند. 
محمد ترکاشــوند، نویســنده رمان »همیشــه 
دختر«، با این رمان به ســراغ مهم ترین معضل 
زندگی دختران امــروز ایرانی رفته و در کتابش 
علل تأخیر سن ازدواج و نارضایتی بعضی دختران 

از ازدواج نکردن را بررسی کرده است. 
در این کتاب اعترافاتی را می خوانیم که به دلیل 
سنت هایی که بر جامعه ما سایه افکنده، تاکنون 

هیچ دختری نتوانسته آن ها را بر زبان بیاورد. 

 چطور شــد برای نوشتن اولین کتابتان 
سراغ سوژه پرحاشــیه ازدواج دختران و 
دلایل تأخیر آن رفتید که البته مسئله امروز 

بسیاری از دختران ایرانی است؟ 
هــر قصه و داســتانی از یک غصه سرچشــمه 
می گیرد. در حقیقت، غصه ها زبان قصه گویی آدم 
را باز می کنند. زیســت اجتماعی انسان موجب 
پیدایش غصه ها و دغدغه هایی برای او می شود. 
من هم به اقتضای ارتباط گســترده اجتماعی با 
توده های مردم و اهمیتی که برای حل مســائل 
اجتماعی قائل هستم، دل پرغصه ای پیدا کردم. 
سال های طولانی در جلسات مختلف و مخصوصاً 
در محیط های دانشــگاهی از رنج های دختران 
مجرد ایرانی و راه حل های کاهش دردهای آن ها 
حــرف زدم و در ادامۀ همان رســالتی که برای 
خودم قائل بودم، زبان قصه و داستان را انتخاب 

کردم. 

 به عنوان یک مرد چطور توانســتید از 

مشکلات دختران بنویسید. البته با توجه به 
شرایط فرهنگی و سنت های جاری جامعه، 
فقط یک نویســنده مرد می تواند چنین 
ایرانی  بی پروا درباره خواسته های دختران 

بنویسد. 
آگاهی از دردهای میلیون ها دختر ایرانی و رنجی 
که به علــت بی توجهی به ابتدایی ترین نیازهای 
غریــزی و عاطفی آن ها در جامعــه وجود دارد، 
ضــرورت ورود بــه این عرصه را بــرای من رقم 
زد. کاملاً می دیدم که در عرصه کتاب و ســینما 
و تلویزیون به این رنج ها ورود نمی شــود. بانوان 
ایرانی هرگز جســارت فریــادزدن این رنج ها را 
ندارنــد. لذا من دل به دریایی احتمالاً متلاطم و 
پرخطر زدم، تهمت ها و قضاوت ها را پیشاپیش به 
جان خریدم و با خلق »فریده« و »حمیده« و با 
استخدام کلمات و جملات  قدم به عرصه اندیشه 
و زندگی زنانه گذاشــتم. کار آســانی نبود، ولی 
اهمیت این کار و تشــویقی که از طرف دوستان 

یاری ام می کرد، کار را به پیش برد. 

 جای چنین سوژه هایی که به مسائل روز 
اجتماعی می پردازنــد، در ادبیات ما خالی 
است. چرا نویسندگان ما سراغ مسائل قابل 

لمس و چنین معضلاتی نمی روند. 
ســوژه هایی که بــه طرح معضــلات اجتماعی 
می پردازند، ۲ دســته هســتند. یک دســته از 
آن ها تکراری می باشــند و دسته دیگر، جدید و 
معمولاً ممنوع الورود. فقر و اعتیاد هم از معضلات 
اجتماعی هســتند ولی ممنوع الورود نیســتند. 
پرداختن هنرمندان به عرصه معضلات اجتماعی 
پیچیده و ســخت معمولاً ناآرامی های روحی و 
موج انتقادات فرهنگی را به همراه دارد و معمولاً 
ظرافت های روحی اهل هنر چنین ریســکی را 
متحمل نمی شود. در عرصه کتاب هم ناشر بعد 
از موج انتقادات معمولاً پشت نویسنده را خالی 
می کند و رســانه ها نیز همراه موج می شــوند و 

جسارت سوز می گردند. عامل دیگری که سبب 
می شــود نویســندگان به موضوعات چالشــی 
نپردازنــد، دوربودن آن هــا از لایه های خاموش 
جامعه است. محال است نویسنده ای به روستایی 
برود و دختران ۴۰ ساله فراوانی را مشاهده کند 
که اجازه اصلاح صورت خود را هم ندارند و متأثر 

نشود و قلمش خون گریه نکند. 

بازتاب دهنده  ادبیات چقدر می توانــد   
مسائل اجتماعی و معضلات جامعه باشد و 
به طور کلی، آیا چنین رسالتی برای ادبیات 

قائل هستید؟  
ممکن است کســی هنر را برای هنر و ادبیات را 

برای ادبیات بخواهد. عیبی نــدارد، بالاخره این 
هم ایده ای اســت و گاهی لازم است زیرا بخشی 
واقعــی از طبع و ذائقه جامعه هنری می باشــد. 
اما بخش مهم تری از واقعیت این اســت که هنر 
و ادبیات ابزارهایی مناســب برای انتقال اهدافی 
دیگر هستند. یکی از این اهداف، طرح معضلات 
اجتماعی و دردهای ملموس مردم است. درباره 
موضوع مورد توجه کتاب »همیشه دختر«، قطعاً 
ادبیات محمل مناسب و شایسته ای برای انتقال 
حرف ها و مناجات های مگوی بسیاری از دختران 
ایرانی است. به نظر بنده، به تصویر کشیدن لحظه 
تلخی که دخترِ ناامید از ازدواج کارت عروســی 
دختر همکلاسی یا همسایه یا فامیلش را مشاهده 
می کند، قطعاً در قالــب واژه های زیبا و جملات 
ادبی و در چارچوب رسالت های ادبیات می گنجد. 

 تحصیــلات و تجارب شــما چقدر در 
پروراندن سوژه به شما کمک کرد؟ 

تحصیلات فقه و اصول در حوزه تأثیر چندانی در 
این کار ندارد. ولی تأثیری که از مطالعات اخلاقی 
و عرفانی در انســان ایجاد می شود، قدرت درک 
ناراحتی و رنج های مردم را بالا می برد. اما مسئله 
تجربه های اجتماعی انسان قطعاً تأثیر فراوانی بر 
درک و فهم ســوژه داستان و پردازش و توصیف 

آن دارد. ارتباط طولانی بنده در قالب مشاوره های 
خانوادگــی و جوانــان و گوش ســپردن به درد 
دل های مردم، در توصیف حالات جامعه دختران 

بسیار مؤثر بوده است. 

 در داستانتان توجه خاصی به شهر مشهد 
از  انگیزه خاصی  و حرم مطهر داشــتید. 

ترسیم این جغرافیا داشتید؟  
داستان »همیشــه دختر« در جغرافیای حرم و 
در بستر زیارت امام رضا)ع(  شکل گرفته است. 
علت این کار آن اســت که بخش عمده دختران 
ایرانی برای حل مشکلاتشان به مسئله توسل و 
زیارت اهمیــت می دهند. در حقیقت، از دیدگاه 
دختر ایرانی سفر زیارتی محملی برای راز و نیاز ها 
و مناجات های خاص، و پنجره فولاد روزنه امید 

آن هاست. 
دختر مسلمان امام معصوم)ع( را بهترین واسطه 
بیــن خود و خدا می داند کــه فاصله ها را کمتر 
می کند و زمینه مناجات هــای بی پرده را فراهم 
می ســازد. در نگاه نویسنده، پاسخ گفتن صحیح 
به نیاز غریزی جزء لاینفک زندگی مؤمنانه است 
و چه جایی بهتر از ســفر زیارتی برای پیگیری 
و طرح ایــن نیــاز و گفت وگو دربــاره راه های 

پاسخ گفتن به آن. 

آنچه می خوانید

در نــگاه نویســنده، پاســخ گفتن 
صحیح بــه نیاز غریزی جزء لاینفک 
زندگی مؤمنانه اســت و چه جایی 
بهتر از سفر زیارتی برای پیگیری 
و طرح ایــن نیاز و گفت وگو درباره 

راه های پاسخ گفتن به آن
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